



Are you someone who enjoys making a difference?

Have you ever thought of a career supporting Canada's iconic places? If so, then Parks Canada is the place for you!

Parks Canada employees are a dedicated group that protects and preserves Canada's national parks, national historic sites and national marine conservation areas for future generations.

Student job postings in Manitoba and across the country are now open; check back regularly as new summer positions are added often.

Apply online at
parkscanada.gc.ca/jobs-manitoba

Learn more about our sites at
parkscanada.ca/Manitoba

Es-tu le genre de personne qui aime faire une différence?

As-tu déjà songé à consacrer ta carrière au soutien des lieux légendaires du Canada? Si oui, Parcs Canada est l'employeur qu'il te faut!

Les employés de Parcs Canada se vouent à la protection et à la préservation des parcs nationaux, des lieux historiques nationaux et des aires marines nationales de conservation du Canada pour le bienfait des futures générations.

Les emplois pour étudiants au Manitoba et ailleurs au pays sont maintenant affichés. Jettes-y un coup d'œil régulièrement parce que nous ajoutons beaucoup de nouveaux emplois d'été.

Postulez en ligne sur le site
parcscanada.gc.ca/emplois-manitoba

Pour de plus amples renseignements, consultez notre site
parcscanada.ca/manitoba



Parks
Canada

Parcs
Canada

Canada